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Tisztelt Nagymester Úr,
tisztelt vezetöségi tagok,
kedves rendtársaim,

mind felelös vezetöi tag és kincstárnok, egy ujonan fermerült rendi kéréssel fordulok 
hozzátok.
Immár 2 hete annak a levélnek, amelyet Kiss Gábor Iván  a rendtársakhoz intézett.
Sajnos  a nagymesteri és a vezetöségi tagok válasza, amelyhez Gábornak joga lenne, 
mindeddig elmaradt.
Mennyire szabályos Kiss Gábor Iván lemondása és az egyesületböl való ideiglenes 
kilépése, ez egy  renden belüli megvitatásra szorul.  

Kis Gábor Iván 2020 április 13. kelt rövid összefoglalójában a formai hibákon kívül ,egy 
csomó  egyesületünk  alapszabályaiba ütközö pontokba bonyolódik, amelyeket nekünk  a 
rendi jövöre nézve is, tisztáznunk kell:

1. Egy kilépési elhatározás esetén, formailag, a reguláink értelmében nem a 
rendtársakhoz , hanem elsösorban a Nagymesterhez és a vezetöségi tagokhoz kell 
fordulni ( § 8 pont 2) !

     2.  Az egyesületi alapszabályok egyik pontja sem lartalmaz említést egy 
          „bizonyos idöre való tagság felfüggesztéséröl“ . 
           Az egyesületi alapszabályok 8 § szerint,  a tagsági viszony egy az Elöljáróság        
          felé benyújtott írásos kilépési nyilatkozattal szüntethetö meg.  
          Egy újbol való tagság megszerzése esetén, csak az egyesületi alapszabályok 5 §     
          értelmében lehetséges.

3. Egy egyesületnek nem lehet semmiféle feltételeket szabni, mert ennek a 
tevékenysége, szigorú  bíróság által bejegyzett szabályzatokhoz van kötve.
A pénztár könyvelése, a kettö pénztárellenör jóváhagyása után, az éves nyilvános 
pénztárkimutatás által vállik transzparenssé !  Az esetleges pontok tisztázása 
végett, adódik lehetöség arra is, hogy egy külön kéreleme, bármelyik tag 
betekintést nyerhet a pénztári papírokba.
A kincstárnok tehermentesítését az évi közgyülésen, demokratikus módon, a tagok
által lessz megszavazva ! 
A rend visszatérése a Szent László Társulat 1861-ben meghatározott célok 
értelmében  ?  
Ez egy teljessen értelmetlen és utópikus követelmény, amely csak rendünk egy 
ujból való bejegyzését és az egyesületi szabályok megváltoztatását, vonná maga 
után.  Azonkívül az anyagi és társadalmi feltételek végett, amelyek 1861-ben 
adódtak, jelenleg megvalósíthatatlan  lenne !
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A rendi demokrácia csak akkor müködhet, ha mindenki betartja az egyesületünk 
alaptörvényeit. A rendi szabályzatba pedig sohasem léteztek olyan demokratikus 
elöírások, amelyek visszaállítására szükség lenne.  

4. A rendünk Kiss Gábor Ivánnal szemben való tartozásairól, a kincstárnak nem volt 
eddig semmi tudomása. Nagy  köszönetre méltó az a gondolat, hogy erre nem tart
igényt, de emelett elfelejteti megemlíteni az eddig általa nem befizetett  2020 
évi tagdíjat, amely rendünk alapszabályának a 7 § értelmében az év minden  elsö 
három hónapján belül, fizetendö. 
Ez az adott évben,  egy „azonnali“ kilépés esetén is érvényes ! 

Levelem végén kérem a vezetöségi tagokat arra, hogy az egyesületi demokrácia értel- 
mében szólaljanak nyilvánossan az ügyhöz és a rend iránytervei érdekében beszéljük 
meg a további teendöket. 
Jó lenne a közeljövöben ezt véglegessen lezárni és pontott tenni a végére !

Ilyenkor, ebben a nehéz „Koronavírus idökben“ hiányolom az interneten való 
kommunikáció lehetöségét !
 
Elöre is köszönöm.

Szent László segíts !

Rendtársi üdvözlettel és mindenkinek jó egészséget kívánva

Bunford Zoltán


